
Drsný odkaz Chmelára Korčokovi: „Slovensko
väčšieho demagóga na čele diplomacie ešte
nemalo. Šéf diplomacie nazval pápeža,
Kissingera, Varoufakisa, Sachsa, Habermasa,
Chomského a ďalšie významné osobnosti
extrémistami“
- CZ24 News | 15. července 2022

SLOVENSKO: Ak náš minister tvrdí, že pokračovanie tejto vojny je v záujme Slovenska, tak
sa len demaskoval, že presadzuje záujmy USA, uviedol vo svojom statuse publicista a
politický analytik Eduard Chmelár.

Minister zahraničných vecí SR Ivan Korčok (SaS) počas tlačovej konferencie šéfov diplomacií
neformálneho zoskupenia Central 5 (C5) v Budapešti vyhlásil, že protiruské sankcie nepredlžujú
vojnu, ale existenciu Ukrajiny. Opačný názor na sankcie podľa neho počuť od extrémistickej opozície
a ich spriaznencov.

„Ak Rusi prestanú ničiť Ukrajinu, viesť vojnu a bojovať na území nášho suseda, bude koniec
vojny. Ak prestane bojovať Ukrajina, bude to koniec Ukrajiny. A Slovensko bude mať úplne
iného suseda,“ zdôraznil šéf slovenskej diplomacie.

Na jeho šokujúce slová reagoval vo svojom statuse na sociálnej sieti publicista a politický
analytik Eduard Chmelár:

Minister zahraničných vecí Ivan Korčok dnes na sociálnej sieti nepriamo nazval pápeža Františka,
Henryho Kissingera, Jannis Varoufakisa, Jeffreyho Sachsa, Jürgena Habermasa, Noama Chomského a
mnohé ďalšie významné osobnosti extrémistami. Pomohol si pritom servilnou otázkou slovenského
novinára, ktorý sa ho spýtal, čo si myslí o tom, že sankcie predlžujú vojnu. Korčok odpovedal, že
takýto názor najčastejšie zaznieva od extrémistov a že všetkým mierotvorcom odkazuje, že ak
prestanú bojovať Rusi, bude koniec vojny, no ak prestanú bojovať Ukrajinci, bude koniec Ukrajiny.

Odhliadnime teraz od toho, že toto klišé je súčasťou propagandy, ktorá vychádza zo Spojených
štátov. Je však veľmi podlé, ak Ivan Korčok vedome dezinterpretuje posolstvo, ktoré dnes zaznieva od
mierumilovných ľudí na celom svete. Ani pápež, ani Habermas, ani ja, ani nikto iný nevraví, že
Ukrajinci by sa mali vzdať. Vysvetlili sme to už nespočetne veľakrát. Korčok to veľmi dobre vie, a tak,
keď tvrdí, že dohoda = kapitulácia, je to od neho neuveriteľne sprostá lož a zákerná dezinterpretácia.
Budem sa opakovať, ale jediným riešením, ako zastaviť krviprelievanie, je garancia územnej
celistvosti Ukrajiny výmenou za bezpečnostné garancie pre Rusko. Ale toto treba tvrdo vyrokovať, na
toto potrebujeme diplomatický nátlak, nie vojenský. Korčok a jemu podobní militaristi primitívne
zavádzajú, keď tvrdia, že ak sa Rusi stiahnu, je po konflikte. Každý súdny človek vie, že hlavným
cieľom Spojených štátov od rozpadu Sovietskeho zväzu je oslabiť a rozložiť Rusko ako konkurenčné
centrum moci. O toto sa hrá od začiatku.
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Donedávna sa o tom neodvažovali hovoriť otvorene, ale dnes už aj seriózni americkí politici, analytici
a odborné časopisy šíria takéto mapky, ako by mal vyzerať priestor dnešnej Ruskej federácie po
vojne. Toto si uvedomte, prosím. Američania nefinancovali v roku 2014 prevrat na Ukrajine,
nevyzbrojovali masívne ukrajinskú armádu a nevyužívali tamojšie fašistické sily na to, aby pomohli
ochrániť ukrajinský národ. Angažujú sa tam preto, aby odstránili silné Rusko ako prekážku nadvlády
nad eurázijskou pevninou, aby ovládli Rusko ako prvý krok k otvorenému konfliktu s Čínou, aby sa
zmocnili najväčších svetových ložísk nerastných surovín, aby dosiahli svoj konečný cieľ – globálnu
hegemóniu. Ak náš minister tvrdí, že pokračovanie tejto vojny je v záujme Slovenska, tak sa len
demaskoval, že presadzuje záujmy USA. Národný záujem Slovenska a geopolitickú úlohu Ruska
sformuloval lepšie pred tridsiatimi rokmi spisovateľ Vladimír Mináč, keď napísal: “Radšej silné Rusko
ako slabé, radšej slabé Rusko ako žiadne.”

 

 

Ivan Korčok je len ďalším žoldnierom na tomto pochode USA k svetovláde. Nezabúdajme, že vždy,
keď mal voliť medzi vojnou a mierom, vybral si vojnu. Aj ako štátny tajomník ministerstva
zahraničných vecí v roku 2003 podporoval inváziu do Iraku bez mandátu Bezpečnostnej rady OSN. Ja
som nikdy žiadnu vojnu nepodporoval. Ani túto nie. Márne vysvetľujem nekritickým rusofilom, ktorí
bránia Putina s otázkou, že čo mal robiť, keď sa proti nemu na Ukrajine zhromažďovali zbrane a
vojaci, že nikto nemá právo napadnúť suverénny štát, že medzinárodné právo nepozná nič také ako
„preventívna vojna“, že kto to obhajuje, podporuje mentalitu Bushových vojen, ktoré tak srdečne
vítal Ivan Korčok. Ale navrávať si, že táto vojna je nevyprovokovaná, je čistá lož.

Položím preto jednu otázku Ivanovi Korčokovi ja, aj keď mi za ňu nebude ďakovať ako tomu
servilnému novinárovi: Pán minister, vy ste šéfom DIPLOMACIE. Povinnosťou diplomacie je rokovať.
Čo ste urobili na tomto poste preto, aby vojna nevypukla? Čo ste urobili preto, aby bola vojna
ukončená? Vyvinuli ste nulové diplomatické úsilie, neurobili ste vôbec nič, iba štvete do vojny,
podporujete sankcie, ktoré ničia nás, nie Rusko a lobujete za vývoz zbraní, ktoré predlžujú vojnu, a
vy to viete! Tak ako maršala Naďa začali prezývať minister vojny, vy ste obyčajný minister vojnového
štvania, nie diplomacie. Diplomacia, ktorá sa neusiluje o politické rokovania a politické dohody, je
zbytočná. To si naozaj myslíte, že všetky tie odborné kapacity a morálne autority, ktoré po nich
volajú, sú hlupáci, len vy ste lietadlo? Ak chcete urobiť niečo pre záchranu Ukrajiny, predložte
návrhy, ako ju vyviesť z vojny a rokujte o nich. Na rozoštvávanie ľudí vás ani Slovensko, ani Ukrajina,
ani Európa nepotrebuje.
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